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Onderwerp Ontwikkelinsen in Wouw
Betreft het een
raadsvoorstel /raadsmededeline in de cvclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Theunis en Schenk

Schriftelijl(e vra.tg

In Wouw loopt momenteel een burgerinitiatief ter revitalisering/herindeling van het
plan "Geerhoek". Het betreft hier een gebied van ongeveer 20.000 m2 en handelt om het
plangebied Geerhoek/Kloosterstraat/Strijp. In dit gebied is naast woningbouw onder
andere ook basisschool "de Stappen" en multifunctioneel centrum "De Geerhoek'
gesitueerd. Tevens wordt onderzocht of er ruimte is voor de bouw van huur- en
koopappartementen, CPo-woningen, groepswonen en een ondergrondse garage.
Inmiddels hebben de initiatiefnemers al een informatiebijeenkomst gehouden voor
omwonenden en betrokkenen. Ons bereiken inmiddels de nodige vragen van vooral
[soms ook bezorgde) omwonenden over wat er nu mogelijk allemaal staat te gebeuren
in dit gebied.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft over deze ontwikkelingen derhalve een aantal
vragen.

1.ln hoeverre bent u bekend met dit burgerinitiatief en hoe staat u hier tegenover?

2.Zijn er al gesprekken gevoerd door de initiatiefnemers met de gemeente en zo ja,
wat is het resultaat van deze gesprekken geweest?

3. Kunt u inhoudelijk al iets delen over het burgerinitiatief en zo ja,wat?

4.Wat is op dit moment de status van het burgerinitiatief en hoe ziet het eventuele
vervolgtraject eruit?

5. Ook de Dorpsraad is gesprekspartner bij dit initiatief. Heeft u met de Dorpsraad
hier al over gesproken ofgaat u dat nog doen?

6.Welke rol ziet u hierbij voor de Dorpsraad?

7.ln Wouw lopen momenteel nog tal van andere ontwikkelingen op basis van
burgerinitiatieven zoals bijvoorbeeld het project rondom het sportpark (beweeg-
en doe-park) en het in stand houden van de Lambertuskerk. Dit soort initiatieven
juicht de Roosendaalse Lijst op zich van harte toe. Kunnen deze particuliere
initiatieven rekenen op gemeentelijke ondersteuning en zo ja,in welke vorm?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst

Cees fanssen en Eric de Regt.



Wij beantwoorden deze vragen als volgt.

1. ln hoeverre bent u bekend met dit burgerinitiatief en hoe staat u hier tegenover?

Wij zijn niet formeel door de initiatiefnemers op de hoogte gebracht. De wethouders Schenk en
Theunis zijn vanuit hun portefeuille benaderd door de initiatiefnemers.
Wij zien graag dat burgers initiatieven ondernemen om de leefbaarheid en de toekomst van hun wijk
of dorp te verbeteren.
Wij zijn bereid om op elk moment de initiatiefnemers bij te staan wanneer zij daar om vragen.

2. Zijn er al gesprekken gevoerd door de initiatiefnemers met de gemeente en zo ia,
wat is het resultaat van deze gesprekken geweest?

Nee. Via wethouder Theunis is de vraag binnengekomen om kaartmateriaal en
gegevens zoals bouwtekeningen van panden beschikbaar te stellen. Dat is inmiddels gedaan

3. Kunt u inhoudelijk al iets delen over het burgerinitiatief en zo ja, wat?

Nee. Wijzijn benieuwd naar de uitkomsten van dit initiatief. We zijn benieuwd in hoeverre de
initiatiefnemers aanhaken van de verschillende maatschappelijke ontwikkelingen in het dorp.

4. Wat is op dit moment de status van het burgerinitiatief en hoe ziet het eventuele
vervolgtraject eruit?

Daar kunnen wijgeen antwoord op geven. Dat is aan de initiatiefnemers.

Ook de Dorpsraad is gesprekspartner bij dit initiatief. Heeft u met de Dorpsraad
hier al over gesproken of gaat u dat nog doen? Welke rol ziet u hierbij voor de Dorpsraad?

De Dorpsraad is voor ons gesprekspartner voor alle denkbare ontwikkelingen in Wouw. Dus ook dit
initiatief zall.z.t. op de overlegtafelverschijnen. Het is aan de Dorpsraad en de initiatiefnemers om
elkaar op te zoeken.

ln Wouw lopen momenteel nog talvan andere ontwikkelingen op basrs van burgerinitiatieven
zoals bijvoorbeeld het project rondom het sportpark (beweeg- en doe-park) en het in stand
houden van de Lambertuskerk. Dit soort initiatieven juicht de Roosendaa/se Lysf op zich van
harte toe. Kunnen deze particuliere initiatieven rekenen op gemeentelijke ondersteuning en zo
ja, in welke vorm?

Wijzien op dit moment verschillende initiatieven in Wouw. Wijzien dat als een zeer positieve
ontwikkeling. Daarnaast zien wij graag hoe nieuwe plannen aansluiten bij het woningbouwproject
Bulkstraat.
Wellicht dat de verschillende initiatieven elkaar kunnen versterken om zodoende de visievorming
binnen het dorp naar een hoger niveau te tillen. Dat is echter op dit moment aan de initiatiefnemers.

Hoogachtend,
Het college van burgemeester en wethouders,
Namens deze,
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Toine Theunis
Wethouder Ruimtelijke Ordening en Wonen


